
protokół nr !l
z sesji Rady Gminy Bralin

odbytejw dniu: 15 grudnia 2014 roku

obrady sesji odbywały się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin 15 grudnia 2014r. od godz.

16.00 do godz. 1B.1-5.

Porzadek obrad ll sesii Radv Gminv Bralin:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Sprawozdanie wójta o stanie gminy.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2014 rok.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Bralin dla obszaru dz, ew. nr 52l3, 52l4
położonych w miejscowości Gola.

]. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania

Narkomanii na rok 2015,
B. podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemow Alkoholowych na rok 201,5.

9. Wolne głosy i informacje.
10, Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

o godz. 16.00 przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak otwarła ll sesję Rady Gminy Bralin.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w sesji uczestniczyli wszyscy radni tj. 15

osób, co pozwala zgodnie z przepisami prawa obradować i podejmowaĆ prawomocne

uchwały. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
ponadto w sesji udział wzięli: wójt gminy Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal,

sekretarz gminy Zbigniew Łatka, skarbnik Grażyna Mosch, radni powiatowi: Stanisław

Baliński i Zenon Kasprzak, dyrektorzy placówek oświatowych i jednostek organizacyjnych,
kierownicy referatów, pracownicy urzędu na samodzielnych stanowiskach, sołtysi,
przedstawiciele mediów lokalnych.

Pkt. 2 Uchwalenie porządku obrad

Przewodnicząca rady przedstawiła zebranym porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł
uwag, w związku z tym przystąpiono do głosowania.

Przebieg głosowania,. ,,zd" - 15 radnych , ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się" - 0.

Stwierdza się, ze rada uchwaliła porządek obrad jednogłośnie.



Pkt. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i poprawek do protokołu z poprzedniej sesji, w związku z
czYm Przewodnicząca Kazimiera Kupczak ogłosiła głosowanie za przyjęciem protokołu.
Przebieg głosowania : ,,za" - 1-5 radnych , ,,pfzeciw" - O, ,,wstrzymujących się'' - 0.
Stwierdza się, ze protokół nr lzostał przyjęty jednogłośnie.

Ad, 4 Sprawozdanie wójta o stanie gminy

Przewodnicząca rady oddała
odczytał przygotowany raport
protokołu.

głos wójtowi gminy Bralin Romanowi Wojtysiakowi, który
o stanie gminy Bralin. Raport stanowi załącznik nr 2 do

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono.

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok

Przewodnicząca radY PoProsiła skarbnik gminy Grazynę Mosch o zapoznanie zebranych z
projektem uchwały nr ll/3/2OI4.
G razyna Mosch zaproponowała wprowadzen ie następujących zm ia n :

1, Pismo Ministra Finansów Nr ST5/4822 Bag/BKU/1,4 z dnia 21 listopada 2014 r. przyznające
Gminie Bralin Środki rezerwy częŚci oŚwiatowej subwencji ogólnej w wysokości 30 486,00 zł
Pismo Ministra Finansów Nr ST5/4822 /36ł/BKU/14 z dnia 25 listopada 2014 r. przyznające
Gminie Bralin Środki rezerwy z częŚci oświatowej subwencji ogólnej w wysokośc l9 979,oo zł.
Pismo Ministra Finansów Nr ST5/4822laze/BKU/14 z dnia 26 listopada 2014 r. przyznające
Gminie Bralin Środki rezerwy z częŚci oświatowej subwencji ogólnej w wysokośc i 45 781,,oOzł.
Razem zwiększenie subwencji ogólnej z budzetu państwa wynosi 86 246,00 zł dz.758.758O1 §
2920
2. Ponadto zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy o kwotę 75 300,00 zł w tym:
dz,756,75615 § O5OO zwiększenie o kwotę 2 500,00 zł (podatek od czynności
cywilnoprawnych dochody przekazywane przez Urzędy Skarbowe)
dz,756,7561"6 § 0500 zwiększenie o kwotę 10 0O0,0O zł (podatek od czynności
cywilnoprawnych dochody przekazywane przez Urzędy Skarbowe)
dz,756,7561-8 § 0490 zwiększenie o kwotę 50 OO0,00 zł wpływy z opłat ponoszonych przez
mieszkańców w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie.
dz,80]-,80148 § 0830 zwiększenie o kwotę 10 000,00 zł wpływy za wyżywienie stołówka
szkol na

dz,900,90001 § 0870 zwiększenie o kwotę 2 800,00 zł wpływ za zdemontowany sprzęt po
byłej oczyszczalni ścieków

3, Zwiększenie Planu dochodów o kwotę 161_ 546,00 zł powoduje zwiększenie planu
wydatków w tym:
Gmina dotYchczasowe wYdatki w ramach oświaty iwychowania na wyposażenie w sprzęt
szkolnY iPomoce dYdaktYczne oraz wydatki związane z wypłatą odpraw dla nauczycieli
przechodzących na emeryturę pokryła ze Środków własnych, stąd środki w wysokości86246
zł otrzYmane ze zwiększenia subwencji oraz kwota 13 754,oO zł pochodząca ze zwiększenia
dochodów Przeznacza się na wydatki inwestycyjne. Zwiększenie planu wydatków
dz,921,92LO9 § 6050 zadanie inwestycyjne pn. Modernizacja i doposażenie Domów
LudowYch zgodnie z Projektem "Nowoczesny Dom Ludowy gwarantem zaspokajania
niezbędnYch Potrzeb mieszkańców i warunkiem prawidłowego rozwoju społeczeństwa na



terenie gminy Bralin.
Zgodnie z warunkami określonymi w przetargach Gmina Bralin zawarła umowy z
wYkonawcami robót remontowo-budowlanych na obiektach domów ludowych przewidujące
wYnagrodzenie kosztorYsowe, ustalane w8 faktycznie realizowanego zakresu robót.
Podniesienie Planu finansowe8o ma na celu zabezpieczenie niezbędnych środków na
PokrYcie łącznej wartoŚci dostaw irobót budowlanych wykonanych iprzewidywanych do
wYkonania w związku z realizaclą przedmiotowego zadania inwestycy.inego dotyczącego
modernizacji i doposazenia siedmiu domów ludowych.
Pozostałą kwotę Pochodzącą ze zwiększenia dochodów tj. 61 546,00 zl przeznacza się na
zwiększenie Planu wYdatków w tym: kwota 50 O00,0O zł wydatki związane z gospodarką
odpadami dz.900.9OOO2 § 43OO
kwota 10 000,00 zł wydatki zawiązane z zakupem art. żywnościowych dla stołówki szkolnej
dz.801.80148 § 4220
kwota 1546,00 wydatki związane w gospodarką komunalną dz.9O0.9OOO1 § 4300
gospodarka ściekowa.

4. Ponadto dokonuje się przeniesienia planu finansowego wydatków dz.8O1 80148 § 4O1O
kwotę 1-5 000,00 zł Przenosi się na zwiększenie planu wydatków dz.801,80104 § 2310 dotacja
celowa Przekazana gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień międzyjst.DotYchczas Gmin Bralin pokrywała koszty pobytu dzieci tylko w przedszkolu
niePublicznYm. Z tego względu iż sąsiednie gminy planują obciążyć gminę Bralin kosztami z
tYtułu uczęszczania do Publicznych przedszkoli dzieci zamieszkałych na terenie gminy Bralin
zasadnym jest zwiększenie planu wydatków,
Pozostałość niewykorzystanego planu wydatków w tym:
dz.71,0.7t0O4 § 4300 zmniejsza się o kwotę 17 01,0,00 zł
dz.801.80110 § 4270 zmniejsza się o kwotę 17 990,00 zł
dz.801.80110 § 4300 zmniejsza się o kwotę 15 0O0,0O zł
PowYŻszą kwotę 50 000,00 zł przeznacza się na zwiększenie planu wydatków związanych z
gospodarką ściekową dz.900.9OOO1 § 4300
dz,801.80110 § 3020 zmniejsza się o kwotę 13 O00,0O zł
dz,801.80110 § 4010 zwiększa się o kwotę 13 OO0,0O zł
dz.801,8011O § 4440 zwiększa się o kwotę 2 684,11, zl
dz.801.80195 § 4440 zwiększa się o kwotę 546,96 zł
dz.801.80148 § 4440 zmniejsza się o kwotę 546,96 zł
dz.801,801].0 § 4700 zmniejsza się o kwotę 2 600,0O zł
dz.801.80110 § 4430 zmniejszenie o kwotę 84,1,1-zł
zmiana dotYczY aktualizacji odpisu na ZFŚS oraz wypłaty dodatku uzupełniającego za 2014 r,

5, Na Podstawie Pisma Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bralinie
dokonuje się korektY planu finansowego poprzezzmniejszenie planu wydatków w tym:
dz.852,85219 § 3020 zmniejszenie o kwotę 500,00 zł
dz.852.85219 § 4280 zmniejszenie o kwotę 2O0,0O zł
dz.852,85295 § 3110 zmniejszenie o kwotę 2 OO0,0O zł
dz.852.85219 § 4210 zwiększenie o kwotę 17O0,0O zł
dz.852.85219 § 4300 zwiększenie o kwotę 1OO0,00 zł
Zmiana dotYczY zakuPu brykietu, czasopism na 201,5 r. oraz przedłużenie licencji
oprogramowania na 2OI5r.
dz.852.85295 § 4210 zmniejsza się o kwotę 192,00 zł
dz,B52,85295 § 3110 zwiększa się o kwotę 1g2,0Ozt zmianadotyczy dodatkowego wniosku o
wypłatę dodatku do świadczenia pielęgnacyjnego - zadanie zlecone gminie



6, Na Podstawie Pisma DYrektora Zespołu Szkół w Nowej Wsi Ksiązęcej dokonuje się korekty
Planu finansowego w związku z aktualizacją odpisu na ZFśS oraz zakupem opału w tym:
dz,801.80101 § 3020 zmniejszenie o kwotę 1 OO0,00 zł
dz.801.80101 § 3240 zmniejszenie o kwotę 310,00 zł
dz,801.80101 § 4700 zmniejszenie o kwotę ]. 000,00 zł
dz.801.80101 § 4430 zmniejszenie o kwotę 7O0,0O zl
dz.801.80101§ 4440 zmniejszenie o kwotę 3 421,41zl
dz.8O1.80101, § 42IO zwiększenie o kwotę Ą 4O0,66 zł
dz.801.80101 § 4300 zwiększenie o kwotę 1 OO0,0O zł
dz.801.8010Ą § 4440 zwiększenie o kwotę 1, O30,75 zł

Po odczYtaniu uzasadnienia do uchwały z zapytaniem do skarbnik Grazyny Mosch zwrócił się
radnY Roman Lemanik, pytając jaka jest przewidywalna kwota na remonty wszystkich
domów ludowYch. Odpowiedzi udzielił kierownik Referatu lnwestycji i Rozwoju
GosPodarczego Artur WÓjcik. Zmiana budzetowa przewiduje zwiększenie środków o 1_00 tys.
zł, DotYchczas w Planie budżetowym na remonty domów ludowych prleznaczony był
1,266.000 zt, z czego 292.0OO zł pochodzi ze środków UE (ok. 30% dofinansowania).
SPecYfika robót remontowych powoduje, że nie wszystkie zakresy prac da się przewidzieć
PrzY Planowaniu i sPorządzaniu kosztorysów i przedmiarów robót. Wartość umów dotyczyła
tYlko tYch Prac, które były zaplanowane w kosztorysach. Z góry zakładano, ze będzie
mozliwoŚĆ ZrezYgnowania z pewnych robót, ale tez że będzie mozliwość dokładania pewnych
okreŚlonYch Prac z powodów bądŹ uzasadnionych potrzeb uzytkowników tych obiektów,
bądŹ Po wYkonaniu odkrywek w trakcie remontów. W chwili obecnej trwają rozliczenia
umów. Poziom robót dodatkowych wyniósł ok. 100 tys. zł.

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.
Po odczYtaniu treŚci uchwały nr llft/2a1,4 w sprawie zmiany uchwały budżetowe 1 na 201,4
rok przewodnicząca obrad ogłosiła głosowanie.
Przebieg głosowania: ,,za" - 15 radnych , ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się'' - 0.
Uchwała nr ll131201,4 przyjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagosPodarowania przestrzennego Gminy Bralin dla obszaru dz. ew. nr 52/3, 5214
położonych w miejscowości Gola.

O Przedstawienie zmian w Studium Kazimiera Kupczak poprosiła urbanistę i współautora
studium Jacka Wolanina. Zmiana, która jest przedmiotem opracowania, dotyczy obszaru
działek w miejscowoŚci Goła. Powodem zmiany studium jest zmiana przepisów prawa, któreod 1 stYcznia 2014 r. wprowadzają obowiązek dla inwestorów , ktorzy prowadzą
składowanie, sPrzedaz iskup złomu. By uzyskać koncesję na działalnośc gospodarczą
związaną ze składowaniem i skupem złomu, w planie zagospodarowania przestrzennego
musi bYĆ zaPis o tej działalnoŚci. Obecnie na planie zapisana jest funkcja mieszkaniowo-
zagrodowa, w związku z Czym inwestor zwrocił się z wnioskiem o zmianę. plan
zagosPodarowania Przestrzennego musi być zgodny ze Studium uwarunkowań i kierunków
zagosPodarowania Przestrzennego, dlatego niniejsza uchwała początkuje zmiany w planie.



Wniosek inwestora dotyczy uwzględnienia jego działalności w planie izapis dIa obszaru dz.
eW, nr 52/3,52/4 funkcji mieszkaniowo-usługowej, a takze uwzględnienia w planie na części
połud n iowej działki loka lizacj i fa rmy fotowolta iczn ej.
Zmiana studium uzYskała pozytywne opinie i uzgodnienia stosownych organów i instytucji,
została wYłoŻona do wglądu publicznego w dniach 22 sierpnia - ]_9 września 201,4 r. W tym
terminie wPłYnęła jedna uwaga - inwestora, który doprecyzował swoje plany dot. działek.
ZrezYgnował on z funkcji mieszkalnej w części północnej, a takze zachował mozliwość
Prowadzenia usług na częŚci terenu przeznaczonego pod lokalizację fotowoltaiki na wypadek
rezygnacji z budowy farmy. uwaga została przyjęta przez wójta Gminy Bralin,

Z zaPYtaniem zwrócił się radny Paweł Narękiewicz,. czy inwestor planuje budowę farmy
fotowoltaicznej, czy ta inwestycja dojedzie do skutku?
Jacek Wolanin odPowiedział, ze na tę chwilę nie wiadomo czy taka farma dojedzie do skutku.
lnwestor złoŻYł taki wniosek, a gmina wyraziła zgodę, gdyz nie można ograniczać mozliwości
inwestorowi i obniŻaĆ wartości działki poprzez ograniczanie możliwości rozwoju.

Grzegorz Lemanik zgtosił wniosek formalny w kwestii omawianej uchwały, która nie
zawierała uzasadnienia oraz opinii radcy prawnego. Marzena Kuropka zaznaczyła, że opinia
radcY znajduje się w biurze rady i jest do wglądu. Od kolejnej sesji uchwały mogą być
koPiowane z Pieczątką radcy prawnego. Uzasadnienie nie było gotowe do dnia rady z uwagi
na trYb nadzwYczajnY sesji, TreŚĆ uzasadnienia odczytał podczas sesji sekretarz Zbigniew
Łatka.

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.
Po odczYtaniu treŚci uchwały nr Ul4l2O1,4 w sprawie uchwalenia Zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagosPodarowania przestrzennego Gminy Bralin przewodnicząca
obrad ogłosiła gtosowan ie.
Przebieg głosowania,, ,,zd" - 7 radnych, ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się'' - B.
Uchwała nr lll41701,4 została przyjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad, 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2015.

O Przedstawienie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 201,5
przewodnicząca obrad poprosiła zastępcę wójta Roberta kieruzala.
Zgodnie z ustawą z 29 liPca 2005 roku o przeciwdziałaniu narkomanii na gminie ciązy
rokrocznie obowiązek Przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii, który stanowi
integralnY załącznik do uchwały. Program reguluje współpracę róznych jednostek i organów,
które przeciwdziałają zjawiskom narkomanii.

Z szeregiem pytań zwrócił się radny Marek Markiewicz:
1) Jakie działania profilaktyczne prowadzone są w praktyce w gminie Bralin?
OdPowiedŹ z-cY wójta R. Kieruzala: różnego rodzaju akcje profilaktyczne ipogadanki we
wsPÓłPracY z Policją, szkołami, prowadzenie punktu konsultacyjnego w urzędzie gminy,
współpraca z porad nią psychologiczną Remedium.
2) czy gmina sama wychodzi do ludzi, którzy mają problem z narkomanią?



3) Z jakimi podmiotami współpracuje gmina?
Robert Kieruzal: Przede wszystkim szkoły, policja, Gops, zespół interdyscyplinarny,
proku ratu ra, świetlica,,T ęcza", poradn ia psychologiczna Remed iu m.
4) CzY braliŚmY udział w jakiŚ kampaniach na szczeblu powiatowym czy wojewódzkim?
Robert Kieruzal: w tYm roku byliśmy partnerami projektu realizowanego przez Komendę
Powiatową Policji w KęPnie. Realizowaliśmy projekt pn.,,Bezpiecznie w Gminie Bralin,,.5) kiedy były iczy były organizowane spotkania z rodzicami, rodzinami na szczeblu

lokalnym?
Robert Kieruzal: sPotkania takie organizują szkoły przy okazji spotkań z rodzicami.6) Czy były prowadzone badania ankietowe?
Robert Kieruzal: PrzY realizacji spotkań bywają prowadzone ankiety, ale też badaniem
może być rozmowa po spotkaniu z prowadzącym.
7) W 2013 roku na RYnku w Bralinie przy okazji zlotu motocyklowego był problem z

narkotYkami, PrzYjechała policja, zabrała młodziez. Czy w związku z tym komisja
Podjęła jakieŚ kroki, czy rozmawiała z młodzieżączy ich rodzicami?

Robert Kieruzal: Jezeli sprawę przejęła policja, to oni prowadzą czynności z tym związane.
W urzędzie gminY znajduje się punkt konsultacyjny, w którym mozna uzyskać poradę czy
wsparcie.
B) Z jakimi organizacjami pozarządowymi prowadzona jest wspótpraca w ramach

realizacji program u p rzeciwdziała n ia narkoma n i i ?
Robert Kieruzal: z tYmi, które mają w swoim statucie profilaktykę, które prowadzą taką
działa lność,

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.
Po odczYtaniu treŚci uchwały nr ll/5/201,4 w sprawie przyjęcia Gminnego programu
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 201,5 przewodnicząca obrad ogłosiła głosowanie.
Przebieg głosowania: ,,za" - 15 radnych , ,,przeciw" - O, ,,wstrzymujących się'' - 0.
Uchwała nr ll/5l2O1,4 została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu,

Robert Kieruzal: Jeżeli zgłosi się sam
podejmowane są konkretne działania,
profilaktyczn e.

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

O przedstawienie Gminnego Programu
Alkoholowych na rok 201,5 przewodnicząca
Kieruzala.

zainteresowany lub jego rodzina, to wtedy
Poza tym prowadzone są ogólne akcje

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

na rok 2015.

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
obrad poprosiła zastępcę wójta Roberta

GminnY Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych został opracowany
zgodnie z obligatorYjnYmi zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie gminy i
Podobnie jak Program Przeciwdziałania Narkomanii uchwalany jest rokrocznie przez radęgminy.

Z pytaniami do zastępcy wójta Roberta Kieruzala
Markiewicz:

ponownie zwrocił się radny Marek



1) W Programie jest napisane, Że do Komisji Rozwiązywania problemów Alkoholowych
zgłoszonYch zostało 28 osób w tym 5 kobiet. lle z tych osób jest dziś trzeźwych?
Robert Kieruzal: nie ma takich badań. Nie ważna jest ilość, ale jakość. Z wieloma
osobami Prowadzi się rozmowy, odsyła na terapie, ale nie mamy pewności, ze
uPorałY się całkowicie z nałogiem. Znane są mi 2 takie osoby, które zerwały z
nałogiem.

2) czy są przewidywane jakieś szkolenia czy konkursy związane z programem?
Robert Kieruzal: Komisja jest innym ciałem, nad realizacją programu czuwa
pełnomocn i k ds. rozwiązywa n ia problemów a lkoholowych.

3) kiedy było ostatnie spotkanie z zespołem lnterdyscyplinarnym?
Robert Kieruzal: Na Początku tego roku,201,4 r. To jest odrębna komórka, ale członkowie
zespołu częściowo są członkami komisji i współpracują ze sobą.
4) CzY mogła bYĆ taka sytuacja, ze zgłosiła się pewna osoba do komisji z problemem

alkoholowYm w rodzinie i ktoś się z komisji spytał, gdzie ta osoba teraz jest.
OdPowiedŹ brzmiała: wyjechała, więc członek komisji powiedział: to ma pani teraz
spokój na jakiś czas, Czy mogła być taka sytuacja?

Robert Kieruzal: JeŻeli ktokolwiek przychodzi do nas z jakimś problemem, składa na
PiŚmie informację o zdarzeniu, jezeli przekazuje ustnie taką informację, sporządzana jest
notatka. l na tej podstawie rozpoczyna się procedura.
5) A jakie jest wykorzystanie świetlicy ,,Tęcza'' w Bralinie?
W tYm momencie ciąg PYtań przerwała przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak, która
zauwaŻYla, Ze te PYtania nie dotyczą uchwalanego Programu profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów AlkoholowYch na rok 201,5, a raczej działalności Komisji Rozwiązywaniaproblemów Alkoholowych w biezącym roku i będą zasadne przy przyjmowaniu przez
radę sprawozdania z działalności tejze komisji.

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.
Po odczytaniu treści uchwały nr ll/6/201,4 w sprawie przyjęcia
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 20].5
ogłosiła głosowanie.
Przebieg głosowania: ,,za" - 1-4 radnych , ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się'' - 1.
Uchwała nr Il/61201,4 została przyjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. 9 Wolne głosy i informacje

Przewodnicząca RadY Gminy Bralin odczytała list otwarty do nowo wybranej rady orazwójta,
którego autorem jest mieszkanka gminy Walentyna Rubiszewska. List wpłynął na adres
urzędu gminY 26 listoPada, ale z uwagi na brak obsadzenia funkcji przewodniczącego został
otwarty dopiero 9 grudnia br.

Kazimiera KuPczak Poinformowata, ze na jej ręce wpłynęły dwa pisma o powołaniu 2 klubów
radnYch: Klub RadnYch Mieszkańcy Gminy Bralin z przewodniczącym Leszkiem Głąbem oraz
Klub RadnYch Razem dla Gminy Bralin, którego przewodniczącym został Marek Markiewicz.

Głos zabrał wójt gminY Roman Wojtysiak, który zapoznał radnych z decyzjąWielkopolskiego
Wojewódzkiego lnsPektora Ochrony Środowiska. Decyzja ta jest efektem długomiesięcznych
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zabiegań i PodejmowanYch czYnności zarówno przez wójta gminy, sekretarza i pracownika
na stanowisku ochronY Środowiska. Decyzja ta zmniejsza Gminie Bralin wysokość
odroczonych kar za wprowadzanie Ścieków z oczyszczalni Ścieków w Bralinie do wód lub do
ziemi do kwotY 0,00 zł. Gmina Bralin zrealizowała budowę kolektora tłocznego ścieków na
trasie Bralin - KęPno, 25 czerwca 201-3 roku wylot ścieków do rzeki Niesob został ostatecznie
zlikwidowanY, co daje Podstawę do umorzenia administracyjnych kar pieniężnych w
wYsokoŚci 463.706 zł. Kary za oczyszczalnię ścieków byty nakładane na Gminę Bralin już od
początku 2007 roku.

WÓjt gminY Roman Wojtysiak zwrocił się do radnych z informac 1ą o zbliżających się
wYborach sołectwach. ZaProponował, by radni zastanowili się nad wypracowaniem nowych
statutów sołectw, które są częŚciowo nieaktualne, nieprzystające do obecnej rzeczywistości.
Prosił, bY radni, ktorzY chcieliby pracować nad zmianami w tych dokumentach, zgłosili swój
udział.

Głos zabrał Paweł Narękiewicz,ktory zwrocił uwagę na rodziny wielodzietne, które nie mają
dostęPu do kanalizacji iwiększe pieniądze płacąza wywóz ścieków z szamb. prosił radnych,
bY zastanowiĆ się, jak Pomóc takim rodzinom. Przewodnicząca Kazimiera Kupczak
zasugerowała, by złożyc wniosek na piśmie do rozparzenia przez radę.

RadnY PowiatowY Stanisław Baliński zabrał głos, by podziękow ac za zaproszenie na sesję.
Jako PrzewodniczącY Rady PowiaIu z|ożyl obietnicę o dobrej współpracy na linii powiatu
KęPińskiego i GminY Bralin, podziękowała za poparcie w wyborach samorządowych i
zaufanie, 7łoŻYł w imieniu swoim i radnego Zenona Kasprzaka życzenia bożonarodzeniowe.

Kierownik Referatu OŚwiaty, Kultury, Sportu i Promocji Sławomir Bąk w odpowiedzi na liczne
zaPYtania radnego Marka Markiewicza zaprosił do udziału w licznych akcjach
profilaktycznych podejmowanych przez placówki oświatowe.

RadnY Marek Markiewicz wrócił do momentu swojego ślubowania na pierwszej sesji i na
ręce przewodniczącej i radnych złożył przeprosiny dla mieszkańców.

RadnY Roman Lemanik zwrócił się z wnioskiem o przygotowanie na następną sesję
informacji, czY zwiększenie częstotliwości wywozu śmieci niesegregowanych odbieranych w
sezonie zimowYm raz w miesiącu do dwóch razów bardzo podniosłyby koszty odbioru.

Ad. 10 Zamknięcie posiedzenia
Przewodnicząca Rady Gminy Bralin zamknęła posiedzenie ll sesji o godzinie 18,15.
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